
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 8. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 641
Kan ministeren oplyse, hvor mange patienter, der er ophørt med deres 
hypertensionsbehandling efter medicintilskudsændringerne på 
hypertensionsområdet i sommeren 2009?

Spørgsmål 642
Kan ministeren oplyse, hvorledes Lægemiddelstyrelsen og/eller 
Sundhedsstyrelsen følger og vurderer konsekvenserne for patienterne af større 
medicintilskudsændringer, herunder om der gennemføres systematisk 
monitorering og tages initiativer for at modvirke negative konsekvenser for 
patienter, der mister tilskuddet til deres behandling (f.eks. for at sikre 
compliance)?

Spørgsmål 643
Kan ministeren oplyse hvor mange ekstrakonsultationer hos de praktiserende 
læger, tilskudsomlægningen på hypertensionsområdet har medført?

Spørgsmål 644
Hvorledes sikrer ministeren, at Lægemiddelstyrelsens medicintilskudsafgørelser 
ikke diskriminerer lægemidler, der fortsat har patent i forhold til lægemidler ´hvor 
patentet er udløbet?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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